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 Donald Monvall (PRO) 

  

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 Kerstin Stridh (PRO) 
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 Barbro Almstedt (SPF) 

 Gunilla Carlén (SPF) 

 

Adjungerad: Kerstin Johansson (representant för Skolörtens 
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I tjänsten deltog: Marja Niemi 

 Josefin Johansson 

Eva Berglind 

Christina Pettersson 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Per Westberg                                          Birgit Grahn 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 2/2009 från sammanträdet den 2 februari blivit justerat. Protokollet 

lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Per Westberg och Birgit Grahn utsågs att justera dagens protokoll den 17 mars klockan 13.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. Rådet på Hässelgården har fått en 

ny sammansättning och består nu av tre anhöriga, tre boende, två ur personalen, Birgit Grahn 

samt enhetschef Marie Sjölund. Rådet kommer att inrikta sitt arbete på att öka aktiviteterna på 

det särskilda boendet. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterade att Skolörtens förtroenderåd håller möte den 17 mars. Alla 

boende och anhöriga på Skolörten är mycket positiva till den nya restaurangen.  

 

Råcksta 

Gun-Marie Gunnars meddelar att rådet på Råcksta vård- och omsorgsboende håller möte den 

17 mars. Hon framför en inbjudan till pensionärsrådet om ett besök på Råcksta vård- och 

omsorgsboende torsdagen den 23 april klockan 11.00. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 24 mars 2009 

Ärende 10. Kvalitetsråd inom vård- och omsorgsboende. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 11. Rutiner för handläggning av anmälningar av allvarliga missförhållanden (Lex 

Sarah). 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 12. Kvalitetsuppföljning av hälso- och sjukvården 2008 – Råcksta vård- och 

omsorgsboende  

Pensionärsrådet har tagit del. Det är viktigt att påtalade brister åtgärdas så snart som möjligt. 

 

Ärende 13. Verksamhetsuppföljning av ramavtal om enstaka platser samt stadens vård- och 

omsorgsboende för äldre – Råcksta sjukhem plan 1-8. 

Pensionärsrådet diskuterade ärendet. Det finns en rad brister som måste åtgärdas så snart som 

möjligt. 

 

Ärende 14. Fritidsverksamheter för barn och ungdom. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 16. Bo bra hela livet (SOU 2008:113) – Betänkande av Äldreboendedelegationen. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 17. Slutredovisning – Nya strandbad 

Pensionärsrådet har tagit del. 
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Ärende 18. Utvidgning av Stockholm City Bikes till närförort och förort – motion (2008:85) 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 19. Tillsynsplan år 2009 för enskild verksamhet med inriktning äldreomsorg. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 20. Tillsynsplan år 2009 för enskild verksamhet med inriktning funktionshinder, SoL 

och LSS. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 21: Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 22. Den långa väntetiden för budget- och skuldrådgivning i Hässelby-Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 23 Svar på skrivelser nämnden 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 24 Svar på skrivelse från socialdemokraterna angående oro och missnöje över 

verksamheten på Råcksta sjukhem. 

Pensionärsrådet har tagit del. Det är viktigt att påtalade brister åtgärdas snarast. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

a) Svar på skrivelse från SPR angående Socialstyrelsens enkät om kvalitén i äldreboenden i 

Sverige. 

Ärendet diskuteras. 

 

b)Eva Berglind, dietist och projektledare, berättar om projektet ”Matglädje inom 

hemtjänsten”. 

Pensionärsrådet bjuds in till att vara jury i den recepttävling som kommer att utlysas. 

 

c) Christina Pettersson, projektledare, informerar om projektet kunddrivna tjänster. 

Christina uppmanar dem som är intresserade av att delta att kontakta henne. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Inga frågor. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa ordinarie sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 14 april 2009  

klockan 9.00-11.00 i rum Kyrkhamn. 


